
PROTOKÓL NR XLIII/10
 z sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

29 czerwca 2010 roku o godz. 10.00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 

W sesji uczestniczyli:
-  Radni  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  (nieobecni  radni:  Jarosław  Bartkowiak,  Krzysztof  
Przewłocki oraz Piotr Nadzieja).
- Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, 
- Radni powiatowi (nieobecni: Wiesław Ceglarek),
 - Sołtysi wsi  ( nieobecni sołtysi z Czechnowa, Giżyna, Sowin, Sułowa Małego, Szemzdrowa,  
Trzebosza i Zaborowic),
- Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie, ( nieobecny Henryk Piotrowski)
- Pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie,
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i zakładów budżetowych gminy,
- Przedstawiciele lokalnej prasy,
oraz zaproszeni na sesję;
- Komendant Powiatowy Policji w Rawiczu pan Sławomir Śmiełowski,
- Kierownik rewiru Dzielnicowych w Bojanowie pan Andrzej Pochyły,
- przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu pan Krzysztof 
Skrzypczak,

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej pan Stanisław Tomiczak.
Z okazji jubileuszu 20 lecia pracy w samorządzie, 40 lecia pracy zawodowej oraz 60 lecia 
urodzin Burmistrza Bojanowa,  pan Przewodniczący przekazał Jubilatowi   moc życzeń 
cyt. „ niech te jubileusze staną się inspiracją do realizacji następnych planów i zamierzeń”, Po 
czym pan Tomiczak przekazał na ręce włodarza Bojanowa symboliczny bukiet kwiatów  i list 
gratulacyjny.  Wzruszony i  zaskoczony Burmistrz  podziękował  zebranym za  ten  gest  oraz 
pamięć.

Wracając  do stałych punktów sesji  pan Tomiczak zapytał  czy do przedstawionego 
porządku obrad są uwagi lub propozycje zmian. 
Burmistrz  Bojanowa pan Józef Zuter  wystąpił  z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 
obrad projekty 2 następujących uchwał:

- w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Gołaszyn na lata 2010 – 2016”,
- w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tarchalin na lata 2010-2016”,

Wniosek pana burmistrza Zutera został poddany pod głosowanie.
 Za wprowadzeniem powyższej zmiany do porządku obrad głosowali wszyscy obecni na sesji 
radni – 12 „za” (nieobecni radni : Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki oraz Piotr 
Nadzieja).
W związku z powyższym porządek XLIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia się 
następująco:

Porządek sesji:
1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
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2. Przedstawienie porządku obrad XLIII   Sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokółu Nr XLII/10 z sesji odbytej w dniu 18 maja 2010 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w 

okresie międzysesyjnym.
6.    Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.     
 7.Przyjęcie informacji dotyczących stanu bezpieczeństwa publicznego oraz  stanu 
bezpieczeństwa  przeciwpożarowego w gminie.

        8. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w  wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków ,
2) dopłat dla odbiorów usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,
3) uchylenia Uchwały Nr XXIX/233/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 

marca 2009 roku w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bojanowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej określonych w ustawie o pomocy upoważnionym do 
alimentów,

4) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 
niezabudowanych położonych w Bojanowie,

5) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 
zadrzewionej położonej w Golinie Wielkiej,

6) zmiany Uchwały Nr XXXIX/307/10 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 
lutego 2010 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. 
„Budowa kanalizacji z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – zadanie 
2”.

7) zmiany Uchwały XXXV/273/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 05 
listopada 2009 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

8) zmiany Uchwały Nr XXXIX/306/10 Rady Miejskiej w Bojanowie  z dnia 26 
lutego 2010 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

9) zmiany Uchwały Nr XXXV/275/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 05 
listopada 2009 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji 
pn. ”Społeczność wiejska bliżej kultury: przebudowa i remont świetlic 
wiejskich w Kawczu, Sowinach, Golince i Czechnowie”.

10) zmiany Uchwały Nr XXXVIII/300/10 Rady Miejskiej w Bojanowie  z dnia 
5 lutego 2010 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

11) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
Bojanowo za I półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego instytucji kultury za I półrocze,

12)  wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Golince,

13) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Gołaszyn na lata 2010 – 2016”,
14) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tarchalin na lata 2010 – 2016”,
15) zmiany w budżecie na 2010 rok,

        9.    Odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.
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Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XLII/10 z sesji odbytej w dniu 18 maja 2010 roku,

W związku z tym, iż do protokołu z sesji która odbyła się  w dniu 18 maja 2010 roku 
nie wpłynęły żadne wnioski – ani w  formie pisemnej czy też ustnej – przewodniczący obrad 
zaproponował aby protokół przyjąć bez odczytywania. Za powyższą propozycja opowiedzieli 
się wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za” (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof 
Skupin i Piotr Nadzieja).

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Jako pierwszy głos zabrał radny Maciej Jagodziński. Zapytał czy gmina przewiduje 
postawienie więcej farm wiatrowych i jak wygląda sprawa podatku płaconego od ich 
usytuowania i eksploatacji.

Radny Krzysztof Skupin zapytał o bieżące informacje dotyczące budowy drogi 
ekspresowej S5.

Radny Jan Mardas zapytał o pracę radcy prawnego w Urzędzie, czy udziela porad 
mieszkańcom gminy i czy z tego tytułu pobiera opłaty.

Drugie pytanie radnego Mardasa dotyczyło wypowiedzenia przez Gminną 
Spółdzielnię „Samopomoc Chłopska” w Bojanowie lokalu, w którym miał swój warsztat 
szewc.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Pan  Stanisław  Tomiczak  przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  zapoznał 
zebranych z reprezentowaniem Rady na zewnątrz w okresie międzysesyjnym. 
Do przedstawionej informacji pytań nie było. Została przyjęta jednogłośnie 12 głosami „za” 
(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki i Piotr Nadzieja). 
Informacja z reprezentacji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Do pkt. 6 .    Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych   zarządzeniach.

Burmistrz  Zuter  zapoznał  zebranych  z  zarządzeniami  jakie  podjął  od ostatniej  sesji  Rady 
Miejskiej tj. od 18 maja br.

- Zarządzenie Nr 262/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 24 maja 2010 roku w sprawie 
zmiany Zarządzenia Nr 198/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 lipca 2009 roku w 
sprawie ustalenia stawek opłat za odbieranie odpadów komunalnych,

- Zarządzenie Nr 263/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 25 maja 2010 roku w sprawie 
zmian budżetu na 2010 rok,

- Zarządzenie Nr 264/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2010 roku w sprawie 
powołania obwodowych komisji wyborczych,

- Zarządzenie Nr 265/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 maja 2010 roku w sprawie 
przygotowania i zapewnienia działania gminnego systemu wykrywania i alarmowania 
oraz wczesnego ostrzegania w gminie Bojanowo,

- Zarządzenie Nr 266/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 1 czerwca 2010 roku w sprawie 
powołania Gminnego Biura Spisowego (GBS) w Bojanowie,
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- Zarządzenie Nr 267/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 czerwca 2010 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi 
gminnej nr 816022P położonej w obrębie wsi Gołaszyn”,

- Zarządzenie Nr 268/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 4 czerwca 2010 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi 
gminnej nr 816010P położonej w obrębie  wsi Sułów Mały”,

- Zarządzenie Nr 269/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 czerwca 2010 roku w sprawie 
zmian budżetu na 2010 rok”,

- Zarządzenie Nr 270/10 Burmistrz Bojanowa z dnia 11 czerwca 2010 roku w sprawie 
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych, prowadzenia postępowania 
i wydawania w tych sprawach decyzji,

- Zarządzenie Nr 271/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 11 czerwca 2010 roku w sprawie 
upoważnienia  Kierownika  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Bojanowie  do 
przekazywania  do  biura  informacji  gospodarczej  informacją  gospodarczą  o 
zobowiązaniu lub zobowiązaniach dłużnika alimentacyjnego, o którym mowa w art. 
28 ust. 1, w razie powstawania zaległości za okres dłuższy niż 6 miesięcy,

- Zarządzenie Nr 272/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 11 czerwca 2010 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego, w trybie „Zapytania o cenę” na dostawę obiadów dla dzieci 
w szkołach podstawowych Bojanowo, Golina Wielka, Gościejejwice, Gimnazjum  
w Bojanowie oraz osób starszych,

- Zarządzenie Nr 273/10 Burmistrza Bojanowa z dnia 17 czerwca 2010 roku w sprawie 
zmian budżetu na 2010 rok,

Burmistrz zapoznał zebranych z reprezentacją gminy na zewnątrz w okresie międzysesyjnym 
- załącznik nr 3 do protokołu. 

Ponadto zebrani zostali poinformowani o aktualnych informacjach na temat budowy 
S5. Budowa S5 powinna być formalnością, wykonawca został wybrany i w zasadzie nic nie 
stałoby  na  przeszkodzie,  gdyby  nie  protest  samorządu  górowskiego  dotyczący  torów 
kolejowych na trasie Bojanowo – Góra. Powiat górowski protestuje przeciwko likwidacji tej 
linii.
Na  dzień  dzisiejszy  została  podjęta  decyzja,  iż  odcinek  Kaczkowo  -  Korzeńsko  będzie 
podzielony na 3 etapy. Odcinek o długości około 29 km będzie drogą dwujezdną, o dwóch 
pasach ruchu. Z siecią dróg lokalnych zostanie  połączony węzłami drogowymi Kaczkowo, 
Bojanowo, Rawicz i Korzeńsko.
Projekt  drogi  uwzględnia  zabezpieczenia  minimalizujące  wpływ  drogi  na  środowisko 
naturalne. Klimat będą chronić ekrany akustyczne. Zostaną urządzone cztery miejsca obsługi 
podróżnych wyposażone w sanitariaty oraz miejsca odpoczynku. Ponadto na dwóch 
MOP- ach powstaną bary i stacje paliw.

Do  pkt. 7.Przyjęcie  informacji  dotyczących  stanu  bezpieczeństwa  publicznego  oraz 
stanu bezpieczeństwa  przeciwpożarowego w gminie.

Przewodniczący  obrad  poprosił  o  wystąpienie  Kierownika  Rewiru 
Dzielnicowych w Bojanowie pana Andrzeja Pochyłego, który przedstawił zebranym analizę 
stanu bezpieczeństwa naszej gminy w roku 2009  analogicznie do roku 2008. 

Pan  Andrzej   Pochyły  z  satysfakcją  stwierdził,  iż  ogólnie  zanotowano  spadek 
przestępczości, 
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w niektórych  paragrafach statystyka zdarzeń utrzymała  się na poziomie roku 2008.  Jest to 
spowodowane  m.in.  sąsiedztwem z  powiatem  górowskim,  gdzie  kryminogenny  wskaźnik 
przestępczości  jest  bardzo  wysoki.  Kierownik  Rewiru  poinformował  o  zmianie  numeru 
telefonicznego lokalnej policji; nie funkcjonuje  numer stacjonarny lecz numer komórkowy, 
który  jest  w  posiadaniu  policjanta  pełniącego  służbę.  W  razie  problemów  z  łącznością 
prosimy dzwonić na numer alarmowy 997 – zgłosi się najbliższa jednostka policji.
Przewodniczący Rady pan Stanisław Tomiczak zapytał, czy nie grozi nam likwidacja Rewiru 
Dzielnicowych jak to miało miejsce w Jutrosinie.
Komendant  Powiatowy  Policji  w  Rawiczu  pan   Sławomir  Śmiełowski  poinformował,  iż 
położenie geograficzne i  specyfika gminy Bojanowo nie pozwala na wykonanie tego typu 
restrukturyzacji,  z   całą  pewnością  rewir  w  Bojanowie  nie  zostanie  zlikwidowany,  nie 
przewidujemy również zmniejszenia liczebności załogi rewiru.

Sołtys wsi Pakówka pan Edward Gurdak  poruszył problem wałęsających się psów. 
Zapytał czy istnieje możliwość nakładania mandatów na właścicieli, ewentualnie likwidacja 
bezpańskich psów.

Komendant zaproponował aby zgłaszać takie incydenty, z całą pewnością nie zostaną 
one  zostawione  bez  interwencji  policji.  Z  chwilą  ustalenia  posiadacza  psa,  zostaną  na 
właściciela nałożone kary pieniężne.

Pani Wieńczysława Barteczka sołtys wsi Wydartowo I  zaproponowała, aby zakupić 
policji  rowery.  W związku  z  tym,  iż   paliwo  do radiowozów jest  limitowane,  byłoby  to 
najlepsze i niekosztowne rozwiązanie.   Komendant Śmiełowski nie podzielił optymizmu pani 
sołtys i obiecał, że w razie jakiejkolwiek interwencji na terenie gminy Bojanowo radiowóz 
z całą pewnością dojedzie  na miejsce zdarzenia.

Radny Leszek Janowicz korzystając z obecności Komendanta Powiatowego Policji 
w  Rawiczu  podziękował  za  skuteczność  w  likwidacji  wszelkich  oznak  wandalizmu  i 
dewastacji  przez chuliganów niszczących mienie państwowe. – między innymi  przystanek 
autobusowy.

Komendant  Śmiełowski  kończąc  swoją  wypowiedź,  pogratulował  Burmistrzowi 
Zuterowi trzech zaszczytnych jubileuszy  dziękując za dotychczasową współpracę  życząc 
tym samym kolejnych sukcesów osobistych i zawodowych.
Informacja   stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Jako drugi głos zabrał pan Rafał Sołtysiak pracownik Urzędu Miejskiego 
w Bojanowie,  odpowiedzialny za sprawy ochrony przeciwpożarowej.
Pan Sołtysiak podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady, po czym przeszedł do 
omawiania  przygotowanej  analizy  z  działalności  ochotniczej  straży  pożarnej  w  gminie 
Bojanowo.
Przedstawiając  opracowany  materiał  pan  Sołtysiak  zaznaczył,  że  nasza  gmina   może 
pochwalić się najkrótszym czasem dojazdu do miejsca zdarzenia -  biorąc pod uwagę cały 
powiat rawicki.

Radny Jan Kubis zapytał  o wyjaśnienie treści tabeli  1.7 zawartej  w sprawozdaniu, 
mianowicie „huragany, wiatry, tornada” dlaczego w akcji brało udział 350 strażaków, skąd 
tak duża  liczba.
Pan Sołtysiak  wyjaśnił,  że powyższe dane obrazują ilość zdarzeń i  wyjazdów do nich po 
nawałnicy jaka przeszła przez naszą gminę 23 lipca 2009 roku.
Liczby te są szokujące ponieważ ilość wyjazdów oraz  liczby osób biorących udział 
w poszczególnych zdarzeniach.
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Radny  Jan Kubis prosił o uzasadnienie  zakupu chemikaliów na potrzeby OSP. Pan 
Sołtysiak wyjaśnił, iż te środki są niezbędne do neutralizacji  niebezpiecznych wycieków – 
paliw, olei co często  zdarza się podczas  wypadków drogowych.

Następne pytanie radnego Kubisa dotyczyło zakupu hełmów do straży. Pan Sołtysiak 
wyjaśnił,  że każdy hełm posiada certyfikat ważny 5 lat. Po upływie tego terminu jesteśmy 
zobowiązani kupić nowe, atestowane hełmy.

Radny Kubis zarzucił, że pan Sołtysiak nie był obecny na posiedzeniach komisji. 
Burmistrz poinformował radnego, że jest zorientowany w informacjach  zawartych 
w przygotowanych na posiedzenia komisji materiałach i to jemu pracownik przygotowujący 
dany  materiał  przedkłada  do  zaopiniowania  treść  sprawozdania.  Radni  powinni  się 
zdecydować kiedy mają odbywać się spotkania komisji;  (  w godzinach pracy Urzędu czy 
popołudniowych) ,czy mają to być posiedzenia wspólne i kto powinien w nich uczestniczyć. 
Powyższą  propozycję  po  przedyskutowaniu  powinno  się  przegłosować,  jednakże  do 
głosowania nie doszło. Radni w powyższym zakresie nie podjęli żadnej wiążącej decyzji w tej 
sprawie.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
1)  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w  wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków ,

Na posiedzeniu wspólnym komisji stałych w dniu 24 czerwca 2010 roku był obecny 
kierownik Zakładu  Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie pan Marek Dudziak. 
Wyjaśnił zebranym celowość podjęcia powyższej uchwały, co uzasadnił przygotowanymi 
wyliczenia kalkulacji. Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami 
„za”(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz 
nieobecny podczas głosowania Leszek Janowicz).
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
2)dopłat dla odbiorów usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 
realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady. 
Pytań do kierownika Dudziaka nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za” 
(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz Leszek 
Janowicz) i stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
3)uchylenia Uchwały Nr XXIX/233/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 marca 
2009 roku w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bojanowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
określonych w ustawie o pomocy upoważnionym do alimentów,

W związku ze zmianą przepisów w przedmiotowym  temacie  zaistniała konieczność 
wywołania powyższej uchwały – wyjaśniła pani Sabina Szlachetka- Andersz kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 
głosami „za”(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja 
oraz Leszek Janowicz). Uchwała stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
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Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
4)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanych 
położonych w Bojanowie,

Projekt uchwały został omówiony wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 
w dniu 24 czerwca br. Uwag nie wniesiono. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za” 
(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja i Leszek 
Janowicz).
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
5)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości zadrzewionej 
położonej w Golinie Wielkiej,

Projekt uchwały został omówiony wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 
w dniu 24 czerwca br. Uwag nie wniesiono. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za” 
(nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja i Leszek 
Janowicz).
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
6)zmiany Uchwały Nr XXXIX/307/10 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 lutego 2010 
roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji 
z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince – zadanie 2”.

Wyjaśnienie uzasadnienia powyższej uchwały zostało przedstawione na posiedzeniu 
wspólnym komisji stałych Rady dnia 24 czerwca. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 
jednogłośnie 11 głosami „za” (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof  Przewłocki, 
Piotr Nadzieja oraz Leszek Janowicz). Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
7)zmiany Uchwały XXXV/273/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 05 listopada 2009 
roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

Pytań do przedmiotowej uchwały nie było. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni 
na sesji radni – 11 głosów „za” (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki,
Piotr Nadzieja oraz Leszek  Janowicz). Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
8) zmiany Uchwały Nr XXXIX/306/10 Rady Miejskiej w Bojanowie  z dnia 26 lutego 
2010 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

Pytań do przedmiotowej uchwały nie było. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni 
na sesji radni – 11 głosów „za” (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki,
Piotr Nadzieja oraz Leszek  Janowicz). Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.
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Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
9)zmiany Uchwały Nr XXXV/275/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 05 listopada 
2009 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. ”Społeczność 
wiejska bliżej kultury: przebudowa i remont świetlic wiejskich w Kawczu, Sowinach, 
Golince i Czechnowie”.

Pytań do przedmiotowej uchwały nie było. Za jej podjęciem głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 11 głosów „za” (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, 
Krzysztof Przewłocki,
Piotr Nadzieja oraz Leszek  Janowicz). Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
10) zmiany Uchwały Nr XXXVIII/300/10 Rady Miejskiej w Bojanowie  z dnia 
5 lutego 2010 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

Pytań do przedmiotowej uchwały nie było. Za jej podjęciem głosowali 
wszyscy obecni na sesji radni – 11 głosów „za” (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, 
Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz Leszek  Janowicz). Uchwała stanowi załącznik nr 
15 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
11)określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
Bojanowo za I półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
oraz zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji 
kultury za I półrocze,

Projekt powyższej Uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji stałych Rady 
Miejskiej w Bojanowie. Pytań  nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za” i 
stanowi ona załącznik nr 16 do niniejszego protokołu (nieobecni radni: Jarosław Bartkowiak, 
Krzysztof  Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz Leszek Janowicz).

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
12)wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Golince,

Uchwała została omówiona na posiedzeniu komisji stałych w dniu 24 czerwca.
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za” (nieobecni radni: Jarosław 
Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz Leszek Janowicz).
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
13) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Gołaszyn na lata 2010 – 2016”,

Uzasadnienie  do powyższej  uchwały zostało  przedstawione na posiedzeniu  komisji 
stałych  w dniu 24 czerwca 2010 roku.
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Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za” (nieobecni radni: Jarosław 
Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz Leszek  Janowicz). Uchwała stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
14) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości  Tarchalin  na lata 2010 – 2016”,

Uzasadnienie  do powyższej  uchwały zostało  przedstawione na posiedzeniu  komisji 
stałych  w dniu 24 czerwca 2010 roku.
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za” (nieobecni radni: Jarosław 
Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki, Piotr Nadzieja oraz Leszek  Janowicz). Uchwała stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie;
15) zmian w budżecie na 2010 rok,

W związku z tym,  iż  od posiedzenia  komisji,  w przygotowanym projekcie  zostały 
wprowadzone  zmiany,  pani  Skarbnik  Mirosława  Zamelska  zapoznała  zebranych  z 
uzasadnieniem do uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok.
Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 12 głosami „za’ ( nieobecni radni: Jarosław 
Bartkowiak, Krzysztof Przewłocki oraz Piotr Nadzieja).
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Do pkt. 9 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Głos  zabrał  Burmistrz  –  pan  Józef  Zuter,  który  poprosił  Państwa  radnych,  a  w 
szczególności przewodniczących komisji stałych Rady o podjęcie decyzji w sprawie ustalenia 
godzin  posiedzeń,  osób  zapraszanych  na  poszczególne  spotkania  oraz  materiałów  jakie 
powinni otrzymywać radni.
Jeśli natomiast Państwo radni wyrażą wolę w sprawie uczestnictwa pracowników Urzędu 
w posiedzeniach komisji stałych Rady, to komisje winny odbywać się w trakcie czasu pracy 
Urzędu tj. 7.00 – 15.00, w poniedziałki 8.00-16.00.
Radny Maciej Jagodziński zauważył, że dotychczasowa współpraca z Gminą przebiegała  bez 
zakłóceń, proponuje jednak aby na posiedzenia komisji, na których jest omawiana służba 
zdrowia i bezpieczeństwo publiczne zapraszać pracowników Urzędu odpowiedzialnych za 
powyższą tematykę oraz pana Romana Kolibabkę – właściciela NZOZ „Zdrowie” w 
Bojanowie.
Tyle w powyższym temacie. 

Odpowiadając radnemu Jagodzińskiemu na pytanie dotyczące farm wiatrowych 
Burmistrz wyjaśnił, iż w ciągu najbliższych 2 lat nie rozpocznie się budowa farm wiatrowych. 
Wiatraki postawione w miejscowości Golinka były pilotażowe, a procedury związane z ich 
montażem były bardzo uproszczone. 

Radnemu Janowi Mardasowi, który zadał pytanie dotyczące udzielania informacji 
przez radcę prawnego, Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż porady udzielane przez Panią mecenas 
Andrzejewską są tylko na w sprawach służbowych na potrzeby  pracowników Urzędu. Co do 
pobierania opłat przez radcę Burmistrz zobowiązał się wyjaśnić powyższą kwestię.

Na drugie pytania radnego Mardasa dotyczące likwidacji usług szewskich w 
Bojanowie Burmistrz wyjaśnił, iż nie może ingerować i narzucać pani Prezes GS zatrzymanie 
szewca. Burmistrzowi znane są przyczyny wypowiedzenia lokalu, jednakże w obecnej chwili 
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nie posiadamy pomieszczenia, które mogłoby zostać przekazane na działalność gospodarczą 
szewcowi.

Do pkt 10. Wolne głosy i wnioski.

Jako  pierwszy  głos  zabrał  przewodniczący  Komisji  Oświaty   pan  Franciszek 
Wieremiejko, który zaproponował aby posiedzenia komisji łączyć, co umożliwi pracownikom 
Urzędu i zaproszonym gościom uczestnictwo w obradach.

Radny, sołtys  pan Władysław Szalkowski w imieniu rady sołeckiej, mieszkańców wsi 
oraz własnym podziękował władzom Bojanowa za pomoc w organizacji obchodów 700 lecia 
powstania miejscowości Gościejewice.

Rady  Leszek  Janowicz  wyraził  swoje  niezadowolenie  związane  z  organizacją 
wyborów Prezydenta RP. Zdaniem radnego oznaczenie usytuowania lokali wyborczych nr 1 i 
2 w Bojanowie było niedostateczne. Wiele osób miało problem z trafieniem do lokalu.

Odpowiedzi  na  to  powyższy  zarzut  udzielił  Sekretarz,  Zastępca  Burmistrza  pan 
Ryszard Drozdowski.

Poinformował radnego, iż informacje o siedzibach lokali na terenie gminy Bojanowo 
były  podane do publicznej  wiadomości.  Ponadto  na  stronie  internetowej  Urzędu też  była 
umieszczona informacja o obwodach i ich siedzibach. Jak zaznaczył pan Drozdowski wybory 
Prezydenta RP były drugimi wyborami, podczas który zostały przeniesione siedziby komisji.
Na  ulicy  Marcinkowskiego  znajdowały  się  strzałki  kierujące  do  lokalu,  a  w  szkole 
podstawowej  na  ulicy  Drzymały  była  umieszczona  informacja  o  lokalizacji  komisji 
wyborczej.

Radny  Janowicz  nie  był  usatysfakcjonowany  powyższymi  wyjaśnieniami, 
zaznaczając,  iż nie wszystkie osoby czytają  wiadomości w internecie,  a na ogłoszenia nie 
wszyscy zwracają uwagę.

Radny Maciej Jagodziński zawnioskował o utwardzenie wjazdu na ulicę Kasztanową 
od ulicy Platanowej. 
Burmistrz  odpowiedział  radnemu,  iż  planujemy  drogę  na  ulicy  Kasztanowej   utwardzić 
tłuczniem.

Przewodniczący  Rady  pan  Stanisław  Tomiczak  zapytał  czy  istnieje  możliwość 
korzystania z boiska przy Gimnazjum w Bojanowie podczas wakacji.

Radny  powiatowy,  Dyrektor  Gimnazjum  pan  Ireneusz  Młynek  poinformował 
zainteresowanego,  iż  boisko  będzie  czynne  w  wakacje  po  uzgodnieniu  z  panem 
konserwatorem,  jednakże  nikt  nie  ponosi  odpowiedzialności  w  razie  jakiegokolwiek 
nieszczęśliwego wypadku.

Radny Jan Mardas  zapytał o możliwość pobudowania ścieżki rowerowej z Bojanowa 
do Rojęczyna.

Burmistrz  Zuter  odpowiedział,  że  jest  to  związane  z  budową obwodnicy.  Decyzje 
zostaną podjęte z chwilą rozpoczęcia prac przy S5.

Radny  Jan  Kubis  zapytał  dlaczego  pan  Rajmund  Jakuszkowiak  jako  pracownik 
GDDKiA  w  Poznaniu  nie  może  pomóc  nam  w  przyspieszeniu  niektórych  inwestycji 
związanych z drogownictwem.

Burmistrz  wyjaśnił   radnemu,  że  pan  Rajmund  Jakuszkowiak  jest  kierownikiem 
leszczyńskiego oddziału GDDKiA w Poznaniu. Z panem Jakuszkowiakiem mamy kontakt od 
kilkunastu lat i jesteśmy z tej współpracy bardzo zadowoleni.

Radna Zuzanna Lorek zawnioskowała o postawienie znaku „Uwaga dzikie zwierzęta” 
na drodze Zaborowice – Borszyn Wielki.
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Radny  Jan  Kubis  zapytał  pana  Burmistrza  cyt.  „czy  jest  Pan  zadowolony  z 
pracowników układających chodnik na cmentarzu, ponieważ ile razy tam przejeżdżam to oni 
siedzą”, koniec cytatu. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  z  pracy  tej  grupy  pracowników  interwencyjnych  jest 
bardzo zadowolony. Przy panujących wysokich temperaturach wskazane jest, że pracownicy 
dzielą się na dwie grupy, z których jedna pracuje a druga odpoczywa. 

Radny Władysław Szalkowski zapytał o wycinkę topoli w Gościejewicach. 
Burmistrz  odpowiedział,  że  kosmetykę  drzew  na  terenie  gminy  Bojanowo  planujemy 
wykonać w I  kwartale 2011 roku.

Radny Krzysztof Skupin zapytał czy w związku z budową kanalizacji w miejscowości 
Zaborowice droga od sklepu w kierunku torów będzie utwardzona.
Burmistrz Zuter poinformował radnego, że w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie z firmą, 
która wykonuje powyższą inwestycję. Jeśli usterki nie zostaną usunięte w ciągu 2 tygodni, to 
wstrzymamy prace w Czechnowie.

Radny Jan  Mardas,  nawiązując  do zbliżającej  się  II  tury  wyborów Prezydenta  RP 
zapytał dlaczego nie są odbierane lokale przez przewodniczących poszczególnych komisji.
Burmistrz Zuter poinformował radnego, że wszystkie lokale oprócz szkoły  podstawowej 
w  Zaborowicach  są  monitorowane,  w  związku  z  powyższym  nie  ma  takiej  potrzeby; 
przewodniczący może ale nie musi dokonać odbioru lokalu.
Więcej pytań nie było.

Do pkt. 11  Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  przewodniczący  Rady  dziękując 
wszystkim za przybycie zamknął  XLIII sesję o godz. 14.20.

Protokólant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Stanisław Tomiczak
inspektor
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